
 1 

mag.Tomaž Ogrin 

mestni svetnik 

 

Ljubljana, 17.12.2012 

 

Mestna občina Ljubljana 

Mestni svet 

 

 

Zadeva: Vprašanje in pobude za 21.sejo MS, točka 2 

 

V skladu z 97.členom Poslovnika MOL dajem županu naslednjo svetniško 

pobudo ter prosim za pisni odgovor. 

 

Zadeva: Pobuda za povečanje števila avtobusov LPP na zemeljski plin  

in prehodu tudi drugih diesel vozil na plin. 

 

Načrt nakupa novih »ekoloških« (verjetno na plin) avtobusov LPP je bil 

objavljen v Delu, torek 11.dec.2012 , stra 12. Predvideva se bistveno 

zmanjšanje teh avtobusov in velik zamik v prihodnja leta zaradi slabe 

finančne situacije. 

 

Dajem pobudo, da se, glede na preseganje dovoljenega prahu v Ljubljani 

(delcev PM 10) pridobijo evropska sredstva za ekološke avtobuse, s čimer 

bi zagotovo bistveno zmanjšali škodljive izpuste.  

 

Zadnje strokovne ugotovitve kažejo, da je diesel gorivo bistveno večji 

onesnaževalec, še posebej s sajami oziroma prahom (delci PM 10 in PM 

2,5).  

 

Dajem pobudo, da se LPP in druga vozila na disele gorivo (tudi v 

mednarodnem prometu) na področju MOL v določenem času preusmerijo 

na druge pogonske vire (elektrika), še posebno službena dostavna in 

podobna (servisna) vozila, kar ima že dolgo na primer avstrijski 

Gradec/Graz (pošta, elektro službe, itd.). 

 

 

 

 

 


